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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak ,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a z
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezet őjéhez

„Óriási hiba lesz az Országos Vérellátó Szolgálat „beszántása .”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Országos Vérellátó Szolgálat (továbbiakban: OVSZ) a hazai vérellátás és transzplantáció s
aktivitás letéteményese. Az intézmény minden tevékenysége során egységben kezeli a sejt ,
szövet, szerv donációt, a donorok és a recipiensek esélyegyenlőségét és biztonságát .
Tevékenységei közt megtalálható a nemzeti vérkészlet felügyelete, az azzal való gazdálkodá s
éppúgy, mint a preparatív és klinikai transzfúziológiai feladatok, vagy az országos intézet i
feladatok ellátása. Az OVSZ egy független, a társadalmi tudatba jól beágyazott, elismer t
szervezet, amelyet a bürokráciacsökkentés jegyében Lázár János megszüntetésre ítélt . A
szolgálat feladatait 2017-től az Állami Egészségügyi Ellátó Központ (továbbiakban: ÁEEK )
veszi át . Ez az a hivatal, ami alatt az OVSZ tavaly óta működik .

Mindezekre tekintettel kérem Tisztelt Miniszter Urat, válaszoljon alábbi kérdéseimre:

- Az önmaga által is szolgáltató szervezetként definiált OVSZ miként kerülhetett a
megszüntetésre ítélt adminisztratív háttérintézmények, ill . hivatalok sorába?

- Mi a ráció abban, hogy az OVSZ jogutódjának az ÁEEK-t jelölik ki, miközben a
szolgálat már tavaly óta a kórházfenntartó égisze és felügyelete alatt m űködik?
Milyen indokok szóltak ezen status quo fenntartása ellen?



- Milyen lépéseket tervez a Kormány arra vonatkozóan, hogy a társadalm i
tudatban nyilvánvalóvá váljék, hogy nem OVSZ véradási pontokat, hanem
ÁEEK véradási pontokat kell ezután keresniük?

Miként fogja az ÁEEK lebonyolítani az OVSZ szervdonációval kapcsolato s
feladatait, amelyekről köztudott, hogy rendkívül gyors döntést és feladatellátás t
igényelnek?

Tisztelettel :

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016. május 10 .

uracs L[szló György

Jobbik
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